
 

Σε απάντηση της σχετικής ερώτησης, όπως με πληροφόρησαν οι αρμόδιοι φορείς 
του Υπουργείου, σας γνωρίζω ότι για τη διοικητική και δικαστική διερεύνηση της υπόθεσης 
έχουν αναληφθεί όλες οι απαιτούμενες ενέργειες, οι οποίες δεν έχουν ακόμη ολοκληρωθεί. 
Ειδικότερες λεπτομέρειες δεν κοινοποιούνται μέσω της παρούσας διαδικασίας, για λόγους 
προστασίας των προσωπικών δεδομένων και του ιατρικού και δικαστικού απορρήτου. Είναι 
αυτονόητο ότι εάν από τη διοικητική και δικαστική διερεύνηση της υπόθεσης προκύψουν 
ευθύνες, αυτές θα αποδοθούν. 

Επιπρόσθετα, κατά τη διάρκεια των εκπαιδεύσεων των στελεχών των Ενόπλων 
Δυνάμεων εφαρμόζονται απαρέγκλιτα τα προβλεπόμενα εθνικά και συμμαχικά πρωτόκολλα 
και εξετάζεται διαρκώς η επίλυση τυχόν προβλημάτων που ανακύπτουν, με γνώμονα τη 
μέγιστη ασφάλεια του προσωπικού. 
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